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Van: Krouwel, H.A. (Henk)  

Verzonden: woensdag 3 december 2014 10:56 
Aan: Raadslid Kallen, L.H. van der 

CC: Pereira, M.S. (Mary); Graaf, D. (Dave) Van de 

Onderwerp: brief bsd korenbeursplein 

Geachte heer Van der kallen, 

In uw brief van 23 oktober 2014 stelt u ons vragen over het aanzicht van het Korenbeursplein. Graag beantwoorden 
wij volgens met u gemaakte afspraak per mail als volgt. 

Vragen 
1. Als er weer keuzen over de combinatie van bestrating, bomen en boomkransvulling gemaakt moeten worden , is
het misschien toch goed om de combinatie zoals gekozen op het Korenbeursplein te vermijden. Of is het college van 
plan met regelmaat dergelijke plaatsen te schrobben? 

Antwoord:  
De inrichting van het Korenbeursplein was destijds een mooie uitdaging. De richtlijnen die het door de raad 
goedgekeurde ‘PleinenPlan Stadskern Noord-Oost’ meegaf waren niet altijd makkelijk met elkaar te verenigen. De 
materialen voor het Korenbeursplein zijn met zorg uitgekozen. Nu is het grootste risico van bomen dat dit levende 
materialen zijn en levende materialen hebben onzekere factoren. Zo hebben de leilindes op het Korenbeursplein 
bepaalde perioden toch last van luis. We zijn momenteel aan het bekijken hoe we de groeiomstandigheden van de 
bomen kunnen verbeteren, waardoor ze minder vatbaar zijn voor luis, want het is niet de bedoeling dat we het plein 
met regelmaat gaan schrobben.  

Met vriendelijke groet, 

Henk Krouwel 
Teammanager beleidsatelier Stad 

(op vrijdag niet aanwezig) 

Gemeente Bergen op Zoom
Postbus 35
4600 AA Bergen op Zoom

T 0164 27 7418 | M 06 11600228 | E H.A.Krouwel@bergenopzoom.nl | www.bergenopzoom.nl


